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Abstract (en)
The device has a controller for electrically activating a vibrating head (10) to vibrate the vibrating head in a frequency range below a kilohertz range.
A cutting tool (50) i.e. saw, is arranged between retainers (30, 40). The retainer (30) is connected with the vibrating head using a leaf-spring pile (60)
such that the mechanical vibration of the vibrating head is transferred onto the cutting tool. A vibrating head (70) is connected with the retainer (40).
The vibrating heads are mechanically or electrically connected with each other. An independent claim is also included for a method for performing
vibration cutting.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung offenbart eine Vibrationsschneidvorrichtung 1 sowie ein Verfahren zum Vibrationsschneiden. Die
Vibrationsschneidvorrichtung umfasst mindestens einen ersten Schwingkopf 10, eine Steuerung, mit der der erste Schwingkopf 10 gezielt elektrisch
anregbar ist, um Schwingungen in einem Frequenzbereich unterhalb des Kilohertzbereichs auszuführen, und ein zwischen einer ersten 30 und einer
zweiten Halterung 40 angeordnetes Schneidwerkzeug 50, während die erste Halterung 30 mit dem ersten Schwingkopf 10 verbunden ist, so dass
mechanische Schwingungen des ersten Schwingkopfs 10 auf das Schneidwerkzeug 50 übertragbar sind.
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